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	XXX
Enjoy a breathtaking view of white beaches and the sparkling lagoon from your traditionally thatched villa. Stroll along winding pathways where the air is alive with the scent of herbs and fragrant flowers.
Wander past our spa and various tantalising restaurants, before arriving at the island’s biggest swimming pool. Take a dip or be tempted by a fresh, low-fat ice cream packed with island fruits from our ‘ici’ vendors. Whatever you decide, you’re bound to be delighted.
Location
XXX lies on the east coast of Mauritius, with beautiful beaches overlooking the Indian Ocean. Just a short drive from the hotel, the town of Centre de Flacq hosts a vibrant market with a lively medley of authentic tastes to savour. Regular boat tours from the nearby coastal village of Trou d’Eau Douce provide plenty of prime scuba diving opportunities where you can get up close to the island’s kaleidoscope of sea life.
	XXX
Насладитесь восхитительным видом белопесчаных пляжей и сияющей в лучах солнца лагуны из окна вашей виллы, по обычаю крытой соломой. Прогуляйтесь вдоль извилистых тропок, где воздух пронизан живительным ароматом трав и душистых цветов. 
Прежде чем посетить самый большой на острове бассейн, пройдитесь мимо нашего спа-центра и самых разных изысканных ресторанов. Вы можете искупаться в бассейне или попробовать маложирное натуральное мороженое, которое наши торговцы в лавках «Ici» уснащают островными фруктами. Что бы вы ни выбрали, вы непременно останетесь довольны.   

Месторасположение

XXX расположен на восточном побережье Маврикия, красивейшие пляжи здесь омывает Индийский Океан. Стоит немного отъехать от отеля, и вы попадаете на оживленный рынок в поселке Центр-де-Флак, где можно отведать любое из весьма разнообразных местных лакомств. От близлежащей деревни на берегу, Тру-д’О-Дус, регулярно ходят катера, так что вы сможете вдоволь поплавать с наилучшим подводным снаряжением и близко изучить яркую и красочную жизнь в морских водах.    


	DINING
Executive Chef: Walter XXX
Light, fresh and ever so irresistible, LUX* restaurants offer everything that’s exceptional about luxury island dining, with none of the heavy, overly indulgent extras. Enjoy the very best dishes, flavours and textures that the island’s many cultures and influences have to offer at any one of our authentic dining environments. Bon appetit!

The Kitchen
As the resort’s main restaurant, The Kitchen offers a mouth-watering menu of authentic island cuisine overlooking the glittering ocean and swimming pool. Sway to the irresistible rhythm of Sega dancers while sipping on a glass of our exclusive New World ScruCap wines. A truly unforgettable taste ofauthentic island living.
	Питание
Шеф-повар: Уолтер XXX
В любом из ресторанов курорта LUX* светло и прохладно, так что едва ли можно пройти мимо; они предлагают все самое изысканное из островных деликатесов – ничего тяжелого, никаких вредных излишков. Загляните в один из наших ресторанов с традиционным убранством и откройте для себя лучшие блюда, вкусы, ароматы и фактуры, какие только можно найти в островных кухнях, испытавших на себя различные влияния. Bon appetit!

Ресторан «Кухня» 
«Кухня» – главный ресторан в этой курортной зоне с видом на блестящий в солнечных лучах или лунном свете океан и бассейн; меню здесь состоит из весьма аппетитных блюд традиционной островной кухни. Ощутите зажигательные ритмы танца сега за бокалом первосортного вина Нового мира из коллекции «ScruCap». Поистине незабываемый вкус первозданной жизни на острове!             



